
 
20 – 26 / 7 / 2016 

 

香港書展 2016 超級書迷證 - 申請表格 

HKTDC Hong Kong Book Fair 2016 Super Pass for Book Lovers - Application Form 
 

甲部: 個人資料   Section A: Personal Particulars (*必須填寫項目 mandatory field) 

英文姓名* 

Name in 
English 

                                   
姓氏 Surname      名字 Other Names 

中文姓名* 

Name in Chinese 

 
                       

性別* 

Sex  
男 

 
女 

Male Female 

出生年份 

Year of Birth 
    

 

聯絡電話 

Telephone No. 
          

 

電郵地址 

Email Address 
                              

 

只供簽發商戶填寫 For office use only 

超級書迷證號碼  

Super Pass No. 
      

 

簽發商戶 

Issuing Merchant 

 
                               

簽發日期 

Date of Issuance 
  /   
D D / M M 

 

 

**請準備一張近照作申請超級書迷證之用途** 

**Please bring one recent photo for the application of the Super Pass for Book Lovers** 
 

乙部: 規則及條款  Section B: Rules & Regulations 
1. 超級書迷證乃主辦機構之產物，不得複製，如有發現，即交警方處理。 

The Super Pass for Book Lovers is the property of the Organiser. Reproduction will not be allowed. Police will be informed 
if any duplicated passes are found. 

2. 超級書迷證需蓋上簽發商戶印章方為有效。 

The Super Pass for Book Lovers must be stamped by the issuing merchant for validation. 
3. 超級書迷證不得轉讓或給予其他人使用。 

The Super Pass for Book Lovers is non-transferable. 
4. 所有已繳交的超級書迷證申請費用恕不退還。 

The application fee of the Super Pass for Book Lovers is non-refundable. 
5. 每張超級書迷證只限一人進場，持證人士於香港書展 2016 可無限次以特別通道進入會場。 

Each Super Pass for Books Lovers admits one person only. Holder of the pass can utilise the fast-track fair route with 
unlimited entry during the Hong Kong Book Fair 2016. 

6. 持證人必須遵從主辦機構安排之進場守則。主辦機構有權拒絕持證人士入場。 

The holder of the Super Pass for Book Lovers must follow the admission rules set by the Organiser. The Organiser 
reserves the right to refuse entry of the pass holder. 

7. 展覽會將於每日關閉前四十五分鐘截止進場。 

Admission closes 45 minutes prior to the closing time of the Fair. 
8. 超級書迷證如有遺失或損毀，恕不補發。 

The Super Pass for Book Lovers will not be re-issued if lost or damaged. 

 
本人明白及同意以上所列之規則及條款，並同意香港貿發局可將上述資料編入其全部或任何資料庫內，以及用於香港貿發局在私
隱政策聲明中所述之其他用途。同時，香港貿發局亦可將上述資料轉交其他機構，作為推廣香港書展之用。 

I hereby understand and agree the above listed rules and regulations. I agree that the above information may be used by the 

HKTDC for incorporation in all or any of its database, and for any other purposes as stated in the Privacy Policy Statement. 

HKTDC can on-pass the above information to third parties for promotion of the Hong Kong Book Fair. 

 
 若閣下不欲繼續收取香港貿易發展局以電郵、傳真、郵遞或其他途徑發送的任何宣傳及其它資料，請於方格內加上  號。

Please tick here if you do not wish to receive any promotional and other materials from the HKTDC via email, fax, postage 
and any other appropriate means. 

 
 若閣下不欲香港貿易發展局將閣下資料轉交其他機構作為推廣香港書展之用，請於方格內加上號。Please tick here if you do 

not wish to have your information on-passed to third parties for promotion of the Hong Kong Book Fair. 

      
申請人簽署 

Signature of the Applicant 

 
               

日期 

Date 

 
            

 

如欲索取私隱政策聲明，可致電香港貿發局客戶服務部 (852) 1830668 或瀏覽網頁http://ww.hktdc.com/mis/pps/tc 

Copies of the Privacy Policy Statement are available any time on request from HKTDC Customer Service Hotline 
at (852) 1830668 or by visiting our website at: <http://www.hktdc.com/mis/pps/en>   


